
Indkaldelse til ordinær Generalforsamling 

Tirsdag den 23.4. 2024 klokken 19.15 

Sted: Husum Kirke, Korsager Allé 14, 2700 Brønshøj 

Fra klokken 18.30-19.10 vil der være et oplæg og muligheder for 

spørgsmål til Oliver Wessel fra HOFOR angående projektet med de Grønne Veje og 

bedene. 

 

Vi forventer at slutte senest kl. 22. Der vil indlagt en pause med kaffe/te og kage og tid til at snakke med 

andre fra foreningen og styrke fællesskabet i Slotsfruens Vænge. 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent og referent Bestyrelsen foreslår: Jakob Helmer Mørck som dirigent. 

 

2. Formandens beretning, ved Mikkel Vilby 

 

3. Aflæggelse af regnskab ved kasserer Jakob Helmer Mørck.  

Regnskabet lægges på hjemmesiden, www.slotsfruensvaenge.dk i løbet af uge 15. 

 

4. Snerydning:  

Vi er i gang med at finde ny leverandør til snerydning – bestyrelsen vil orientere om processen, der 

er i gang sammen med de øvrige grundejerforeninger i området. 

 

5. Indkomne forslag 
Forslag, der ønskes behandlet på den ordinære generalforsamling, skal være formanden i hænde 

senest 10 dage før generalforsamlingen. Indkomne forslag samt de forslag, som bestyrelsen 

stiller, skal offentliggøres for medlemmerne senest 1 uge før generalforsamlingen. 
Send evt. forslag til: bestyrelsenslv@gmail.com 

 

6. Planlægning af sommerfest den 17. august 2024 – bestyrelsens forslag 

Vi mangler nye friske kræfter til at planlægge sommerfesten. I mange år har der været 

forskellige aktiviteter og fælles kagebord om dagen og fællesspisning om aftenen. I år bliver det 

nok en vejfest, da Plænen er byggeplads. Det bliver spændende at prøve noget nyt. Vi håber, der 

er nogen, som har lyst til at være tovholder og lave program for årets fest i Slotsfruens Vænge. 

7. Nedsættelse af beplantningsudvalg  

På generalforsamlingen i marts 2023 blev det beslutte at nedsætte et udvalg til med en 

budgetramme på max. 100.000 kr. til genetablering og beplantning på Plænen, når projekt grønne 

vejbede er afsluttet. Rikke, DYS 7A, meldte sig under forudsætning af, at flere ville interesserede 

medlemmer af grundejerforeningen ville melde sig. Bestyrelsen har ikke fået nogen henvendelser 

og opfordrer interesserede til melde sig på generalforsamlingen. 
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8. Fastsættelse af kontingent  

Bestyrelsen foreslår kontingentforhøjelse til 1000,- per halvår. 

Foreningen ser ind i en tid, hvor der skal bruges penge til asfaltering og fortove. Dette vil medføre 

at vores nuværende formue enten skal bruges helt op eller at den skal stå som sikkerhed for et 

banklån til projekterne. Derfor foreslår vi en forhøjelse af kontingentet, så vi er rustet til udgifterne. 

 

9. Fastsættelse af honorar til bestyrelsen  

Bestyrelsen foreslår uændret 3800,- til hhv formand, sekretær og kasserer. 

 

10. Forelæggelse af budget til godkendelse v. kasserer Jakob Helmer Mørck.  

Budget lægges på hjemmesiden www.slotsfruensvaenge.dk i løbet af uge 15. Der udarbejdes 

budgetter både med og uden den foreslåede kontingentforhøjelse 

 

11. Valg: 

a. Følgende poster er på valg: 

b. Kassererposten, Jakob Helmer Mørck genopstiller (2-årig periode) 

c. 1 vakant bestyrelsespost, Kaya Rosalia Christiansen genopstiller (2-årig periode) 

d. To suppleanter til bestyrelsen, i øjeblikket besat af Birthe Ougaard og Nicoline Varberg (1-

årig periode) 

e. To revisorposter, i øjeblikket besat af Cathrine Sørensen Boe og Signe Knattrup. (1-årig 

periode) 

f. Suppleant(er) til revisorposterne. (1-årig periode)  

 

12. Evt 

 

Vel mødt. 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen. 
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